

25 APRIL 2019
CERCLE CITÉ
LUXEMBOURG

ROUNDTABLE

TIME FOR SCIENCE BASED ACTION!!

COMPANIES SETTING CLEAR TARGETS TO GO LOW CARBON

#LSF2019

Alexander Farsan

Global lead, Science Based Target, WWF

Global lead, Science Based Target, WWF

Alexander dirige le travail du WWF sur les Science Based Targets pour les entreprises à travers son réseau international et est membre du comité directeur de la Science Based Target Initiative.

Avant de rejoindre WWF, Alexander a passé 7 ans dans le conseil et le développement commercial au Royaume-Uni, en Inde et en Allemagne au sein de la société de conseil Carbon Trust, consultant des entreprises allant des PME aux leaders mondiaux appartenant à différents secteurs. Il est régulièrement invité en tant qu'intervenant lors de conférences internationales comme récemment, lors de la COP24

Alexander leads WWF's work on science-based targets for businesses across its international network and is a member of the Science Based Target Initiative's steering committee.

Prior to joining WWF, Alexander spent 7 years in consulting and business development roles in the UK, India and Germany with the global advisory firm Carbon Trust, advising businesses from SMEs to global industry leaders across a broad range of sectors. He is regularly invited as a speaker at international conferences such as the recent COP24.